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Lluís Recoder: 'Els 15 milions d'euros de Sorea són de l'Ajuntament'

L'alcalde creu que l'Ajuntament no ha de donar a l'EMD la
part proporcional dels 15 milions d'euros que li ha de retornar
Sorea al consistori per un error de la companyia en el
contracte de concessió del servei d'aigua. Lluís Recoder
recorda que l'empresa d'aigües és una concessió municipal i
que, per tant, la quantitat retornada és de l'Ajuntament.

Mira aquesta entrevista a Cugat tv

L'EMD de Valldoreix ha demanat aquest dijous a Sant Cugat la part proporcional dels 15 milions d'euros que
Sorea ha de retornar a l'Ajuntament. La Candidatura de Progrés i Catalanista, que forma l'equip de govern al
territori, ha aprovat la demanda a la junta de veïns del territori.

Lluís Recoder ha explicat a la seva entrevista mensual a Cugat tv que 'no hi ha cap pastís a repartir'.

Lluís Recoder: Sorea és una concessió de l'Ajuntament i no sé en base a què l'EMD demana una part
d'aquests 15 milions d'euros.

El grup de CiU-Actuem, a l'oposició a Valldoreix, s'ha abstingut en la votació de la junta de veïns al
considerar, com l'alcalde, que la gestió de l'aigua no és competència de l'administració territorial i que no li
pertoca a l'EMD distribuir els fons.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/50509.html
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